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Generalforsamling 1/7-23 

 

Referat af Generalforsamlingen i Jonstrup Vandværk den 1. juli 2023 kl. 13.00 

Formand Kristian Pedersen bød velkommen til Generalforsamlingen og foreslog på bestyrelsens vegne 

Frank Nørgaard som kandidat til dirigentposten som 1. punkt på dagsordenen. 

1. Valg af dirigent. 

• Frank Nørgaard blev valgt. 

• Frank Nørgaard konstaterede at Generalforsamlingen var lovligt indvarslet.  

2. Bestyrelsens beretning for 2022 

• Kristian Pedersen fremlagde bestyrelsens beretning. 

• Der var spørgsmål fra salen vedr. den budgetterede målerleje for 2024. 

i. Hvorfor fastholdes målerleje på kr. 200 pr. år? Målerlejen skal dække de 

driftsomkostninger der ligger i forbindelse indhentning af data med mere. 

• Beretningen blev godkendt af Generalforsamlingen.  

3. Fremlæggelse af Regnskab 

• Frank Nørgaard fremlagde årsrapport for 2022 

1. Regnskabet blev enstemmigt godkendt. 

4. Fremlæggelse af budget. 

• Torsten Olesen fremlagde budget for 2024 

i. Spørgsmål til best. Hvad sker der, hvis der observeres et stort vandforbrug via 

systemet? Forbruger kontaktes og opfølgning på årsag søges via evt. tilkald af VVS-

installatør. 

• Budget blev godkendt.  

5. Fremlæggelse af takstblad. 

• Torsten Olesen gennemgik takstbladet. 

i. Fast afgift er ensrettet fremover til kr. 600,00 pr. husstand. 

ii. Prisen på vand er sænket til kr. 3,80 pr. kubikmeter 

• Takstbladet blev godkendt.  

6. Valg til bestyrelsen. 

• På valg er bestyrelsesmedlemmerne Kristian Pedersen, Aksel Rank og Torsten Olesen 

i. Der blev foreslået genvalg (Søren P. Mortensen) 



• Alle blev genvalgt 

7. Valg af suppleanter 

• På valg er Søren Drustrup og Martin Boisen 

i. Martin Boisen ønskede ikke genvalg, bestyrelsen foreslår Kasper Gregersen som 

suppleant. 

• Søren Drustrup blev valgt som 1. suppleant. 

• Kasper Gregersen blev valgt som 2. suppleant. 

8. Valg af revisor 

• Bestyrelsen foreslår genvalg 

• Redmark Statsautoriseret Revisionspartnerselskab, Aalborg. Blev genvalgt. 

9. Eventuelt 

• Der blev spurgt ind til hvordan bestyrelsen forholder sig til PFAS? Bestyrelsens holdning er, 

at vandværket følger de retningslinjer og krav der udstikkes fra miljøministeriet.  

• Der blev udtrykt stor tak for bestyrelsens store arbejde i forbindelse med etableringen af 

det nye vandværk.  

10. Frank Nørgaard afrundede generalforsamlingen og takkede for god ro og orden.  

Således vedtaget på generalforsamlingen d. 1. juli 2023 

Frank Nørgaard    Kristian Pedersen 

Dirigent    Formand 


